



中之鉴认证

广东中之鉴认证有限公司

质量管理体系认证证书

NO: 2070021Q13798R1S

兹 证 明

广州伟控科技发展有限公司

广州市花都区秀全街荔红北路9号201室

统一社会信用代码: 91440101061118598P

质量管理体系符合

GB/T 19001-2016 / ISO9001:2015 标准

该质量管理体系适合

水冷系统清洗设备的销售和相关技术服务

颁证日期: 2021年12月8日 变更日期: 2022年12月2日

本证书有效期自2021年12月8日始至2024年11月27日

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效



公司代表 (签名)



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C207-M

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询
证书时效及适用性可向认证机构查询: 网址: www.iso-zcc.com 或致电: 020-37889183。
中国广东省广州市天河区黄埔大道西163号富星商贸大厦东塔15F (510620) 广东中之鉴认证有限公司



中之鉴认证

Guangdong Zhongzhijian Certification Co., Ltd.

CERTIFICATE OF CONFORMITY OF QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION

No: 2070021Q13798R1S

This is to certify that the quality system of

GUANGZHOU WACON ENGINEERING CO., LTD.

ROOM 201, NO.9 LI HONG NORTH ROAD, XIUQUAN STREET, HUA DU DISTRICT, GUANGZHOU, CHINA

Organization Code: 91440101061118598P

is in conformity with

GB/T 19001-2016 / ISO9001:2015 Standard

This system is valid for the

SALES OF WATER COOLING SYSTEM CLEANING EQUIPMENT AND RELATED TECHNICAL SERVICES

Date of issue: 2021-12-8

Date of Certificate changed:2022-12-2

Term of validity of this certificate:from 2021-12-8 to 2024-11-27 inclusive

This certificate remains valid only if the certified organization accepts and passes regular surveillance audits.



Shiyaman

Representative of The Company



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C207- M

The validity of this certificate could be confirmed via official Website Of CNCA (www.cnca.gov.cn)
Further to the certificate applicability, please enquire the certified organization: visit www.iso-zcc.com or contact ZCC 020-37889183
151, Fuxing Business Building, Huang Pu Avenue (E.)163, Guangzhou City, Guangdong, China (510620) Guangdong Zhongzhijian Certification Co., Ltd.



中之鉴认证

广东中之鉴认证有限公司

环境管理体系认证证书

NO: 2070021E10305R1S

兹 证 明

广州伟控科技发展有限公司

广州市花都区秀全街瑞云路（原瑞冠大道南）13号4楼

统一社会信用代码: 91440101061118598P

建立的环境管理体系符合标准:

GB/T 24001-2016 / ISO14001:2015

通过认证范围如下:

水冷系统清洗设备的销售和相关技术服务及相关管理活动

颁证日期: 2021年12月8日 变更日期: 2022年12月2日

本证书有效期自2021年12月8日始至2024年11月27日

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效



公司代表 (签名)



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C207- M

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询
证书时效及适用性可向认证机构查询: 网址: www.iso2cc.com 或致电: 020-37889183。
中国广东省广州市天河区黄埔大道西163号富星商贸大厦东塔151 (510620) 广东中之鉴认证有限公司



中之鉴认证

Guangdong Zhongzhijian Certification Co., Ltd.

ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

No: 2070021E10305R1S

This is to certify that the Environmental Management system of

GUANGZHOU WACON ENGINEERING CO., LTD.

ROOM 201, NO.9 LI HONG NORTH ROAD, XIUQUAN STREET, HUA DU DISTRICT, GUANGZHOU, CHINA

Organization Code: 91440101061118598P

By reason of its

Environmental Management System

Has been awarded this certificate for compliance with the standard

GB/T 24001-2016 / ISO14001:2015

The Environmental Management System applies in the following area:

THE RELATIVE MANAGEMENT ACTIVITIES OF SALES OF WATER COOLING SYSTEM CLEANING EQUIPMENT AND RELATED TECHNICAL SERVICES

Date of issue: 2021-12-8

Date of Certificate changed:2022-12-2

Term of validity of this certificate:from 2021-12-8 to 2024-11-27 inclusive

This certificate remains valid only if the certified organization accepts and passes regular surveillance audits.



Shiyanan

Representative of The Company



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C207- M

The validity of this certificate could be confirmed via official Website Of CNCA (www.cnca.gov.cn)

Further to the certificate applicability, please enquire the certified organization: visit www.iso-zcc.com or contact ZCC 020-37889183
151, Fuxing Business Building, Huang Pu Avenue (E.)163, Guangzhou City, Guangdong, China (510620) Guangdong Zhongzhijian Certification Co., Ltd.